



FOR VETERINARY USE ONLY
FUNGICIDE-ANTISEPTIC-ASTRINGENT
DIN 00603481

INDICATIONS: Kopper Kare is indicated for use in the treatment of foot rot on cattle and sheep; thrush, hoof punctures and cracked hooves in horses; ringworm; after dehorning; as a pad toughener in dogs; and also for spongy hooves. It is a fungicide-antiseptic-astringent liquid.

DIRECTIONS: Remove all dead tissue and cleanse the affected area. Then, use Kopper Kare by squeezing the bottle or applying with a brush or swab.

CAUTION: Do not apply to the teats of lactating dairy animals. Not for use on cats or rabbits.

WARNING: Avoid contact with eyes and mucous membranes. Keep out of the reach of children.

CONTAINS: Copper Naphthenate 37.5%.
NET CONTENTS: 475 mL

DOMINION VETERINARY LABORATORIES LTD.
1199 Sanford St., Winnipeg, Manitoba, Canada R3E 3A1
www.domvet.com 1-800-465-7122



POUR USAGE VÉTÉRIINAIRE SEULEMENT
FONGICIDE-ANTISEPTIQUE-ASTRINGENT
DIN 00603481

INDICATIONS: Kopper Kare est indiqué pour usage dans le traitement de la pododermite végétante chez les bovins et moutons; du fourchet, du clou-de-rue crevasses chez les chevaux; les teignes; après le décornage; et comme consolidat des sabots et coussinets plantaires chez les chiens. Il est un liquide fongicide-antiseptique-astringent.

MODE D'EMPLOI: Enlevez tout le tissu necrose et nettoyez la région affectée. Alors, utiliser Kopper Kare sur la surface affectée directement ou à l'aide d'un pinceau ou d'un écouvillon.

AVERTISSEMENT: Ne pas utiliser sur les trayons des femelles en lactation. Pas pour usage sur les chats et lapins.

MISE EN GARDE: Eviter tout contact avec les yeux ou les membranes muqueuses. Tenir hors de la portée des enfants.

CONTIENS: Naphthénate de Cuivre 37.5%.
CONTENU NET: 475 mL

DOMINION VETERINARY LABORATORIES LTD.
1199 Sanford St., Winnipeg, Manitoba, Canada R3E 3A1
www.domvet.com 1-800-465-7122

